

# Fancy Jewelry Design

The "Fancy Jewelry Design" course is a comprehensive program that equips participants with the knowledge and skills to create unique and intricate jewelry using fibres techniques.

Through a series of 10 engaging sessions, participants will explore different types of fancy jewelry designs, understand the properties and characteristics of various fibres, and learn techniques for incorporating fibres into their designs. Practical exercises and hands-on activities will allow participants to develop their skills and creativity in fibre jewelry making.

Course Duration: 10 weeks (60 Hours)
Start Date: 21st Aug 2023 End Date: 30th Oct 2023

Fees: 330\$

### By the end of this course, learners will be able to:

- Understand fibre properties and characteristics for jewelry
- Select suitable fibres for specific designs.
- Prepare fibres through cleaning, conditioning, and dyeing.
- Incorporate fibres into jewelry using techniques like macrame, weaving, and knotting.
- Combine fibres with beads and metals in an aesthetically pleasing way.
- Enhance designs with embroidery and beadwork.
- Finish jewelry pieces professionally with clasps and closures.
- Create a cohesive collection of fibre jewelry.

#### **Prerequisites**

Preference will be given to applicants who are computer literate and possess basic knowledge of English. Admission will be based on successful application. You will need access to an internet connection. laptop/computer or smartphone.

#### Course Outline

Session 1: Introduction to Fancy Jewelry Design and Fibres

ONLINE COURSE

- Session 2: Fibre Selection and Sourcina
- Session 3: Fibre Preparation **Techniques**
- Session 4: Introduction to Fancy Jewelry Design Techniques
- Session 5: Macrame Jewelry Design
- Session 6: Weaving Techniques for Jewelry Design
- Session 7: Knotting Techniques in Jewelry Design
- Session 8: Combining Fibres with Beads and Metals
- Session 9: Adding Embellishments and Finishing Techniques
- Session 10: Designing a Collection and Showcasing Your Work



**REGISTER NOW** 

# Fabrication et Conception de Bijoux Fantaisie

Le cours de fabrication et conception de bijoux fantaisie est un programme complet qui donne aux participants les connaissances et les compétences nécessaires pour créer des bijoux uniques et complexes en utilisant des techniques de fibres. À travers une série de 10 sessions, les participants exploreront différents types de conceptions de bijoux fantaisie, comprendront les propriétés et les caractéristiques de diverses fibres et apprendront des techniques pour incorporer des fibres dans leurs conceptions. Des exercices pratiques et des activités pratiques permettront aux participants de développer leurs compétences et leur créativité dans la fabrication de bijoux en fibre.

Durée du cours : 10 semaines (60 heures)

Date de début : 21 août 2023 Date de fin : 30 octobre 2023

À la fin de ce cours, les apprenants seront

Frais: 330\$

capables de :

- Comprendre les propriétés et les caractéristiques des fibres pour la fabrication de bijoux.
- Sélectionner des fibres appropriées pour des conceptions spécifiques.
- Préparer les fibres par le nettoyage, le conditionnement et la teinture.
- Incorporer des fibres dans les bijoux en utilisant des techniques comme le macramé, le tissage et le nouage.
- Combiner des fibres avec des perles et des métaux de manière esthétique.
- Améliorer les motifs avec de la broderie et du perlage.
- Terminer les bijoux de manière professionnelle avec des fermoirs et des fermetures.
- Créer une collection cohérente de bijoux en fibres.

## Conditions préalables

Les candidats maîtrisant l'informatique et possèdant des connaissances de base en anglais seront favorisés. L'admission sera basée sur une candidature réussie. Vous aurez besoin d'avoir accès à une connexion Internet, ordinateur portable/ordinateur ou smartphone.

### Plan du cours

Session 1 : Introduction à la conception

Cours en ligne

de bijoux fantaisie et aux fibres

Session 2 : Sélection et

approvisionnement des fibres

Session 3 : Techniques de préparation des

fibres

Session 4: Introduction aux techniques

de conception de bijoux fantaisie

Session 5 : Création de bijoux en

macramé

Session 6 : Techniques de tissage pour la

conception de bijoux

Session 7 : Techniques de nouage dans la

conception de bijoux

Session 8 : Combiner des fibres avec des

perles et des métaux

Session 9 : Ajout d'embellissements et de

techniques de finition

Session 10: Concevoir une collection et

présenter son travail

